



如何換領優惠？

1. 進入指定網頁
2. 選購所需套票，加入購物車
3. 結帳時即享折扣優惠

How to redeem offers?

1. Enter designated link
2. Select package and add to cart
3. Proceed checkout to enjoy discount

條款及細則

- 此優惠適用由 2022 年 4 月 1 日至 2022 年 12 月 31 日前使用。
- 此優惠需於 2022 年 12 月 31 日晚上 11:59 前使用，逾期無效。
- 套票包括香港杜莎夫人蠟像館入場門票兩張、VIP 數碼照通行証乙張以及精美水晶筆乙枝。
- 此優惠僅限英國保誠之員工。入場前需提供員工證正本以供核實。影印本無效。
- 優惠不能經任何渠道出售此優惠、兌換現金或其他產品、預售門票、團體門票及與其他優惠同時使用。
- 門票附帶香港杜莎夫人蠟像館的條款及細則。
- 香港杜莎夫人蠟像館所訂的優惠細則如有更改，恕不另行通知。
- 如有任何爭議，香港杜莎夫人蠟像館保留最終決定權。
- 此優惠由香港杜莎夫人蠟像館提供，如有任何查詢，請直接與香港杜莎夫人蠟像館聯絡。



Terms and conditions

- The promotion offer is valid from 1 April 2022 until 31 December 2022.
- The promotion offer is valid for redemption until 23:59 pm, 31 December 2022, after which it will be invalid.
- This package includes TWO Madame Tussauds Hong Kong Tickets, ONE Digital Photo Pass and ONE Madame Tussauds Crystal Pen.
- Prudential Hong Kong Limited staff is required to present staff card at admission for verification. Photocopies are not accepted.
- Promotional Offers cannot be resell through any channel, redeemed for cash and other products; Offers cannot be used in conjunction with any other promotional offers.
- Admission tickets are subject to terms and conditions of Madame Tussauds Hong Kong.
- Terms and conditions of Madame Tussauds Hong Kong are subject to change without further notice.
- In case of any disputes, Madame Tussauds Hong Kong reserves the right of the final decision.
- The promotion offer is provided by Madame Tussauds Hong Kong, for any inquiries, please contact Madame Tussauds Hong Kong directly.